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Fylkestinget 29. og 30.september 2020 
 
 
Spørsmål om oppfølging av vedtak om vindkraft 
 
Den 10.juni i år vedtok eit samrøystes Vestland fylkesting at ein ikkje vil «ha utbygging av 
vindkraft i urørd natur eller på bekostning av viktige verdiar knytt til natur, landskap, 
kulturminne/kulturmiljø og reiseliv, og som er i strid med kommunestyrevedtak.» 
 
Det er gjeve konsesjon til fleire vindkraftanlegg i Vestland. Nokre er ferdig bygde og i drift. 
Medan andre ikkje har fått den endelege godkjenninga for å sette i gang. I tillegg ligg det 
føre planar om utbygging i stort omfang i Vestland  i urørd natur, slik fylkestinget uttalte. 
 
Stortinget vedtok den 19.juni i år å be regjeringa «vurdere hvorvidt behandlingen av gitte 
vindkraftkonsesjoner har fulgt energilovgivingen og forvaltningslovens krav» Stortinget 
vedtok at dersom det skulle ligge føre manglar i konsesjonen «som er i strid med 
lovgiivingens krav skal forvaltningen stanse vedtaket». 
 
Kva har fylkeskommunen gjort for å følgje opp vedtaket i fylkestinget den 10.juni?  
 
I fleire av utbyggingane er selskap der fylkeskommunen har eigarinteresser involvert. Kva er 
gjort,  og kva vil fylkeskommunen eventuelt gjere i desse selskapa, til dømes Sogn og 
Fjordane Energi for å følgje opp vedtaket i fylkestinget den 10.juni?  
 
Kva vil fylkeskommunen gjere for å få stoppa planane som ligg føre for utbygging i 
kommunane Alver, Masfjorden, Modalen, Høyanger og Gulen? Her er det planar for 
utbygging av fleire hundre vindturbinar i område der fylkestinget har sagt at ein ikkje vil ha 
utbygging av vindkraft. Og utbyggingane vil vere i strid med kommunestyrevedtak. 
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